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z  26. jednání Výboru kontrolního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 
konaného dne 12. 2. 2024 od 14:00 hod.  

RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 
 

 
Přítomni: MgA. Václav Bartoš, Ing. Jaromír Dědeček, Ing. Petr Kubát, Ing. Miloslav Nejedlý, 

Andrea Pajgerová, JUDr. Pavel Staněk, MBA; JUDr. Dita Vávrová 
 
Omluveni: Ing. František Mencl, Mgr. Daniela Pazourková, Roman Tachas 
 
Online: Blanka Čiháčková 
 
Hosté: Mgr. Alena Koukalová a Ing. Miroslav Uchytíl 
 
 
Program jednání: 

1. Zahájení, volba ověřovatele zápisu z jednání, schválení programu jednání 
2. Informace o vyřizování stížností (Mgr. Alena Koukalová) 
3. Informace kontrolních skupin o průběhu kontrolních šetření 
4. Kontrola plnění usnesení Rady Královéhradeckého kraje za uplynulé období 
5. Různé 

 

 
K bodu 1 
Zahájení, volba ověřovatele zápisu z jednání, schválení programu jednání 
 
Jednání v 14:00 hodin zahájil a řídil předseda Výboru kontrolního Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje Ing. Jaromír Dědeček. Uvítal přítomné členy a konstatoval, že je 
přítomno 8 členů, jednání výboru je tedy usnášeníschopné. Jedna členka výboru požádala ze 
závažných zdravotních důvodů o online připojení. 
 
Předseda výboru požádal přítomné o schválení ověřovatele zápisu z tohoto jednání. 
Ověřovatelkou byla navržena JUDr. Dita Vávrová. 
 
 
1. hlasování: 
Pro              8 
Proti  0 
Zdržel se 0 
 
Dále požádal přítomné o odsouhlasení programu 26. jednání kontrolního výboru. 
 
2. hlasování: 
Pro              8 
Proti  0 
Zdržel se 0 
 
 
Program 26. jednání výboru kontrolního byl schválen. Ověřovatelkou zápisu z 26. jednání 
výboru kontrolního byla určena JUDr. Dita Vávrová. 
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K bodu 2 
Informace o vyřizování stížností (Mgr. Alena Koukalová) 
 
Mgr. Alena Koukalová okomentovala aktuálně řešené stížnosti a petice doručené orgánům 
Královéhradeckého kraje za období od 6. 1. 2024 do 2. 2. 2024. Podklady k aktuálně řešeným 
stížnostem byl všem členům výboru rozeslán před jednáním výboru k prostudování. 
 
Dále se věnovala opakované stížnosti, týkající se Domova se zvláštním režimem v Podzámčí 
v Chlumci nad Cidlinou, ke které vznikla při minulém jednání široká diskuze a poskytla bližší 
informace zjištěné od právníka odboru sociálních věcí Mgr. Altmanna. Nabídla     i návštěvu Mgr. 
Altmanna při dalším jednání výboru.  
Informovala, že v domově probíhala také kontrola na podnět stejné stěžovatelky z Ministerstva 
práce a sociálních věcí, která ještě nebyla ukončena. Pokud se jedná o nějaké potrestání, minulý 
rok ředitelka domova nedostala mimořádné odměny. 
 
Ing. Dědeček s Ing. Uchytilem se jeli do domova v Chlumci n/C podívat. Domov má moc dobrou 
pověst a patří k nejlepším v kraji. Paní ředitelka se stala nejspíše obětí notorické stěžovatelky, 
která je dcerou ubytované paní v domově. Opatrovníkem ubytované paní byl ustanoven syn a ne 
dcera, která si teď často stěžuje. Navštěvuje i ostatní ubytované lidi v domově a snaží se zjistit 
informace. Stěžovatelka dále upozorňovala na prošlé mastičky, léky, třeba jen o pár dní. Syn 
ubytované paní je naopak s péčí domova spokojen. 
 
Byly řečeny nové informace k DD Nechanice, konkrétně, že v domově je doposud zaměstnaná 
pokladní a předsedkyně Spolku přátel dětí dětského domova rodinného typu v Nechanicích, jako 
vychovatelka. Spolek je v současné době v likvidaci z důvodu odchodu předsedkyně                    
Mgr. Staňkové do důchodu.  
Spolek by měl být dobrovolné sdružení osob vedených společným zájmem, které je založeno 
nejméně třemi osobami. Spolek může vlastním jménem podnikat, ale nesmí to být jeho hlavní 
činností a případný zisk musí být použit na podporu dosažení vlastních cílů spolku. 
 
 
3. hlasování: 
Pro              8 
Proti  0 
Zdržel se 0 
 
Návrh byl přijat. 
 
USNESENÍ 26/110/2024/VK  
Výbor kontrolní Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. b e r e   n a   v ě d o m í  
Informaci Mgr. Koukalové o aktuálně podaných stížnostech a peticích doručených 
orgánům Královéhradeckého kraje, včetně informace o jejich řešení. 

____________________________________________________________________________ 
 
K bodu 3 
Informace kontrolních skupin o průběhu kontrolních šetření 
 
Předseda výboru informoval o členech výboru, kteří již mají vyhotovené zápisy z kontrolních 
šetření.  
Ing. Nejedlý předal vyhotovené zápisy z kontrolních šetření, které jsou podepsané příslušnými  
odbory a podal bližší informace. Kontroly usnesení se týkaly peněžního plnění odboru školství a 
životního prostředí, u kterých nebyly zjištěny žádné závady. 
Dále poskytl informace Ing. Kubát k ukončené kontrole usnesení ohledně prodeje pozemků         
v k. ú. Týniště nad Orlicí, kde bylo také vše v pořádku.  
Zápisy z kontrol budou zaslány ostatním členům výboru k seznámení. 

https://cs.wikipedia.org/wiki/Podnik%C3%A1n%C3%AD
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Předseda výboru zopakoval termín pro předložení zápisů z kontrolních šetření a to nejpozději         
k poslednímu jednání VK, které se uskuteční dne 24. 6. 2024. 
 
 
4. hlasování: 
Pro              8 
Proti  0 
Zdržel se 0 
Návrh byl přijat. 
 
USNESENÍ 26/111/2024/VK  
Výbor kontrolní Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
I. b e r e   n a   v ě d o m í    
  Informace členů výboru kontrolního k šetřeným kontrolám.  

_____________________________________________________________________ 
 
K bodu 4 
Kontrola plnění usnesení Rady Královéhradeckého kraje za uplynulé období  
 
Předseda výboru informoval o vypracované Kontrolní zprávě o plnění usnesení Rady 
Královéhradeckého kraje za období od 1. 1. 2012 do 31. 1. 2024. Kdy k datu 31. 1. 2024 bylo 
evidováno 1 nesplněné usnesení v daném termínu splnění. U tohoto usnesení bylo požádáno       

o prodloužení termínu plnění usnesení.  
 
5. hlasování: 
Pro              8 
Proti  0 
Zdržel se 0 
 
Návrh byl přijat. 
 
 
USNESENÍ 26/112/2024/VK  
Výbor kontrolní Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
I. b e r e   n a   v ě d o m í   
  Kontrolní zprávu o plnění usnesení Rady Královéhradeckého kraje z pohledu termínů 

plnění usnesení k datu 31. 1. 2024. 
 

 
K bodu 5 
Závěr 
 
Ing. Dědeček požádal členy o mimořádné zasedání výboru kontrolního dne 4. 3. 2024 z důvodu 
projednání uzavření smlouvy o smlouvě budoucí darovací na převedení objektu (tzv. Čtvercová 
kasárna) za účelem vybudování centrálního depozitáře pro příspěvkové organizace zřízené KHK  
včetně vybudování obslužného zázemí a z části též jako komunitní centrum pro konání kulturně 
- společenských aktivit a Krajského nemocničního informačního systému od firmy ICZ.  
Hejtman k těmto bodům požádal o vyjádření výbory kontrolní a finanční KHK.  
Co se týká tzv. Čtvercových kasáren, jde o roční investici cca 40 až 50 mil. Kč po dobu 10 let. 
Nejlépe by bylo tento objekt vidět, bohužel je ve velmi špatném stavu a roční náklady jsou 
enormní.  
Dále jde o poskytnutou dotaci Královéhradeckému kraji v r. 2016 na realizaci NIS - nemocničního 
informačního systému ve výši cca 120 mil. Kč. Z toho 80% nebo 70% padlo na železo, počítače 
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a firma ICZ tento informační systém nezrealizovala. Proběhlo jednání, kde firma ICZ nabízí 
mimosoudní dohodu ve výši 20 mil. Kč, z toho by pak kraj možná vracel 2 nebo 3 mil. Kč.   
  
 
6. hlasování: 
Pro              8 
Proti  0 
Zdržel se 0 
 
Návrh byl přijat. 
 
 
USNESENÍ 26/113/2024/VK  
Výbor kontrolní Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
I. s c h v a l u j e 

Mimořádný termín jednání dne 4. 3. 2024 Výboru kontrolního Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje.  

  
 
Členové výboru požádali předsedu výboru o zajištění účasti náměstka hejtmana Mgr. Arnošta 
Štěpánka, MBA. na dalším jednání výboru. 
 
Ing. Jaromír Dědeček ukončil 26. jednání Výboru kontrolního Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje v 14:55 hodin, poděkoval členům výboru za účast na jednání a diskusní příspěvky. Další 
mimořádné jednání výboru se uskuteční dne 4. 3. 2024 již od 13:30 hod.  
 
 
 
 
 

              Ing. Jaromír Dědeček 
         předseda výboru kontrolního  

 
 
 
 
Ověřovatelkou zápisu: 
JUDr. Dita Vávrová 
 
 
 
 
Zapsala:   
Hana Sirová 
 
 
 
 
V Hradci Králové dne 16. 2. 2024 


